### 照片回顧 Photos Recollection

## 2019-12-10

監管局行政總裁韓婉萍女士接受無綫電視節目《日日有樓睇》訪問,訪問內容由 2019 年 12 月 20 日至 2020年 1月 3 日連續三集播出。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon attends an interview by TVB programme "A Property A Day", the interview was broadcasted in three consecutive episodes from 20 December 2019 to 3 January 2020.



### 2020-1-16

監管局行政總裁韓婉萍女士聯同服務及專業發展總監 王頌恩先生與 ARELLO 基金會董事及前會長 Wayne Thorburn 先生會面,就本港物業交易市況及持牌人數字進行交流。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon and Director of Services and Professional Development Mr Ivan Wong meet with Mr Wayne Thorburn, Director and former President of Association of Real Estate License Law Officials Foundation ("ARELLO"). Information on the property market in Hong Kong and the population of licensees were exchanged in the meeting.

### 2020-1-24

監管局行政總裁韓婉萍女士(右)接受新城電台節目訪問,談及業界的經營情況及局方於 2020 年的工作重點。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon (right) attends an interview by Metro Radio, issues on the operating situation of the trade and the initiatives of the EAA in 2020 were discussed.



### 照片回顧 Photos Recollection



#### 2008年12月 December 2008

共 166 間地產代理商舗獲監管局頒發 2008 年 「商舗專業進修嘉許獎章」

A total of 166 estate agency shops were awarded the CPD Mark of the EAA in 2008

### 2009年1月 January 2009

監管局與中國房地產估價師與房地產經紀人學會 代表於北京簽署專業資格互認備忘錄

Representatives of the EAA and CIREA signed the Memorandum of Understanding in Beijing

# 签署仪式



### 2012年3月 March 2012

地產代理業界商會代表出席《優質執業手冊》的 出版儀式暨講座

Representatives of the estate agency trade associations attended the launching ceremony cum seminar on the Best Practice Checklist



### 2016年3月 March 2016

持續專業進修<mark>計</mark>劃優越嘉許獎章 設計比賽頒獎典禮

Prize presentation ceremony of the EAA's Premium CPD Attainment Symbol Design Competition

